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1. Ordförande Mariette Nicander (M) hälsade välkommen. 
 

2. Genomgång förslaget om taxa och zon.  
 
Jyrki visade en presentation och gick igenom förslaget. 
 
Tekniska nämnden återremitterade ärendet 2023-10-25 (TN § 206) för 
vidare utredning. Ärendet ska behandlas igen på TN 23/11. 
 
De ändringar som föreslås är att höjningar till månadskortet ska 
genomföras i två steg.  
Zonindelningen ska vara enligt förslaget på 8 km. 
Gruppen lyfte vikten av att kommande förändringar ska kommuniceras 
tydligt av den nya kommunikatören. 
 
 

3. Bussiga kortet med olika förslag. 
Jyrki visade en presentation och gick igenom förslaget. 
Andelen Gotlänningar mellan 5-19 år är 9813 st, 16% av befolkningen 
enligt SCB. Gymnasieelever över 19 år tillkommer. 
 
Två olika förslag presenterades. Partiernas ställningstaganden 
diskuterades. Mariette förslog att TN beslutar om taxa och zoner 
23/11. Bussiga kortet förändras inte nu. Presentationen skickas med i 
kallelsen till nämnden. 
 
Skolan svarar att de inte begär mer än att elever ska transporteras till 
och från skolan dagligen.  
 

4. Utvärdering av kollektivtrafikberedningen (görs inom beredningen där 
man ser vad man uppnått och varför etc.) 
 
Mariette ser behov av utvärdering eftersom ärenden återremitteras trots 
att de behandlats i beredningen. Det var inte syftet från början. 
Beredningsgruppen anser att den behövs eftersom alla partier 
representeras. Alternativet är att diskussion förs i arbetsutskottet men 
där är inte alla partier representerade. 
Patric anser att ärenden bör kunna beredas i beredningsgruppen sedan 
tas för beslut i nämnden utan att passera arbetsutskottet. 
Mariette sammanfattar att beredningen ska vara kvar och i 
fortsättningen bereda ärenden till tekniska nämnden. Patric lade till att 
mer genomarbetade underlag ska skickas ut inför kommande 
beredningsmöten. 
Mariette frågade även vilka tjänstepersoner som ska vara med i 
fortsättningen. Jyrki svarade att önskemål finns att den nya 
kommunikatören ska vara med. Övriga tjänstepersoner kallas vid 
behov. 



 

 

2024 års möten med beredningsmöten ska vara på eftermiddagen efter 
arbetsutskottets möten. Kalenderbokningar kommer. 
 

5. Övriga frågor: Mariette frågade om status på de taxibilar som dagligen 
kör elever till Öja skola. Jyrki svarade att förvaltningen fråga skolan om 
att finna en gemensam lösning och väntar på svar. 
 

6. Mötet avslutas. Nästa möte för kollektivtrafikberedningen är 29 
november i lokal Öland. Exakt tid kommer i kallelsen. Tema: 
Landsbyggdtrafik inklusive anropsstyrd trafik och vad som avses med 
det. Fortsatt diskussion om Bussig kortet. 
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